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Betreft: Aanvullende schriftelijke vragen van SP inzake Magisch Maastricht 

 
Geacht college, 

 
Wij stelden op 18 oktober een aantal vragen omtrent de gunning van Magisch Maastricht. Wij blijven naar 
aanleiding van de antwoorden toch nog met enkele onduidelijkheden zitten. Daarom sturen wij u bijgaand 
nog een drietal aanvullende vragen c.q. opmerkingen.   
 
Hoe zit dat nou precies met het aantal dagen? In uw raadsinformatiebrief van 11 oktober beschrijft u het 
verzoek van Trichter BV om te mogen openen op 1 december. Dat is 1 dag eerder openen. Er wordt door 
Trichter BV verder niet gesproken of een verzoek ingediend om ook 1 dag later te mogen sluiten, waar ze wel 
vanuit gingen gezien de notitie in de RIB van 11 oktober. Er wordt in het geheel niet duidelijk besproken of 
vastgelegd dat de einddatum daadwerkelijk 30 december betreft.  
 

1. Kunt u dat nogmaals duidelijk en expliciet toelichten? Heeft Trichter BV afgezien van de 31e  
december ondanks dat ze dat in hun plannen hadden staan? Heeft de gemeente hierover overleg 
gepleegd met Tricht B.V.? 

 
We hebben de 60 dagen norm voor het Vrijthof geïntroduceerd om de overlast binnen de perken te houden. 
Daarnaast mochten kleinere evenementen wel nog vergund worden (50%-regeling). Ervan uitgaande dat de 
overlast dito minder zou zijn. In de praktijk blijken die kleine evenementen zeker niet minder overlast te 
geven en in sommige gevallen, zoals het recente festival MAAS, zelfs meer. 
 

2. Wordt met deze bevindingen rekening gehouden bij de evaluaties en toekomstige vergunning 
rondom deze evenementen in Maastricht c.q. Vrijthof en op welke manier dan? 

3. Weten de omwonenden en belanghebbenden die wonen en werken rond het Vrijthof dat ze worden 
meegenomen in de toekomstige evaluaties, besluiten en evenementenbeleid? En zo nee, wanneer 
worden ze daarvan op de hoogte gesteld? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Jack van Gelooven 

SP 

 

 

 


